



## **Notulen van de twaalfde vergadering van het bestuur van Stichting Enters Reggedal op 9 maart 2021 ten kantore van Coulisse, Vonderweg 48 te Enter**

Aanwezig: Ben Lammertink (BL), Chiel Bolscher (CB), Gerwin Meulman (GW), Henk Kienhuis (HK), Frans Poelman (FP), Maurice Roetgering (MR), Herma Altena (HA-notulen)

### **1. Opening**

De voorzitter opent de vergadering.

### **2. Notulen en actielijst vorige vergadering d.d. 8 december 2020**

De notulen worden goedgekeurd en vastgesteld.

Aan de hand van de notulen wordt besloten dat:

- CB voorziet BL van een overzicht van welke bomen waar gepland zijn, zodat de PR-commissie hiervan melding kan doen;
- BL komt in de volgende vergadering met een voorstel voor het reguleren van mountainbikers in het Reggedal;
- FP zal de aanstellingsbrieven voor de commissieleden na ondertekening door MR en CB versturen;
- Er is een eerste Nieuwsbrief naar de donateurs uitgegaan. Naast alle donateurs zal dergelijke informatie ook naar alle vrijwilligers en bestuursleden moeten worden verzonden. BL neemt dit op met de PR-commissie. De Nieuwsbrief mag zo breed mogelijk worden verspreid, dus ook naar Enters Nieuws.
- GM stuurt het overzicht met donateurs naar BL om te controleren of alle donateurs de nieuwsbrief ontvangen.
- FP neemt contact op met de "bijendames" om te horen of zij inmiddels met de heren van de Bijenclub Wierden contact hebben gehad over aanwas van bijenvolken.

### **3. Mededelingen en ingekomen stukken**

#### *Communicatie van de regels in het Reggedal*

CB stelt een tekst op die op de website zal worden geplaatst met betrekking tot achterliggende redenen van een aantal regels die zijn gesteld. Als voorbeeld noemt CB een drietal vroeggeboortes bij zijn koeien als gevolg van besmettingen door uitwerpselen van honden. Na ontvangst van de tekst zorgt BL voor plaatsing op de website.

#### *Aanvraag Hertenkamp met Edelherten in de buurt van de Waarf*

MR en CB zullen een gesprek met initiatiefnemer Edwin Stulen van de gemeente Wierden over dit onderwerp aangaan.

#### *Coronsteun natuurgebieden*

CB deelt mede dat een aanvraag bij de Provincie is ingediend voor gelden voor bij voorbeeld de inzet van een BOA. De provincie stelt gelden beschikbaar als gevolg van drukte in de natuurgebieden door corona. De reactie van de Provincie wordt afgewacht.

#### *Voorstel omzetten lidmaatschap OPG naar SER*

De vergadering stemt in met het voorstel van CB om lid te worden van de OPG. CB meldt SER aan.



#### *Informatie over Subsidies Provincie Overijssel en Prins Bernhard Cultuurfonds*

Vanuit de Provincie en het PBCF is geld beschikbaar om culturele verenigingen te steunen in tijden van Corona. GM meldt zich aan voor informatiesessie op 11 maart a.s.

#### **4. Stand van zaken inzake maken kaart en bebording gebied**

Morgenavond bespreekt BL met de PR-commissie de stand van zaken rondom het in kaart brengen van alle wegen/paden in het Enters Reggedal. In een app genaamd "Viewranger" staan alle wandelpaden in het Reggedal vermeld. Het is belangrijk dat continue in de gaten wordt gehouden welke paden en wegen op Viewranger worden vermeld.

CB brengt met de beheercommissie de huidige paden in het Reggedal in kaart.

#### **5. Stand van zaken inventarisatie nagekomen werkzaamheden na overdracht**

Omdat de oplevering nog niet formeel is afgerond, stelt CB samen met Niek Nieuwenhuis een brief op voor het Waterschap en/of de Provincie voor de formele oplevering. Hierin kan de herplantplicht, evenals zaken als afrastering e.d. worden meegenomen.

CB checkt bij Niek Nieuwenhuis of hij met het Waterschap contact heeft gehad over de herplantplicht, nu circa 1/3<sup>e</sup> van de bomen dood is gegaan. CB komt hierop terug in de volgende bestuursvergadering.

#### **6. Voortgang diverse commissies**

Allen lichten kort het werk van de diverse commissies toe.

CB en FP zullen in een gesprek met het Waterschap de bezorgdheid van het bestuur uiten over het voornemen om waterrecreatie toe te staan op de Regge.

#### **7. Ontwikkelingen Nationaal Park**

MR heeft aangegeven dat een afgevaardigde van het bestuur zitting zal nemen in de commissie die het Ambitieplan NP Sallandse Heuvelrug en Twents Reggedal verder uit gaat werken. Het is van belang dat de drukte in het Reggedal beheersbaar blijft.

#### **8. Budget 2021 en Jaarverslag 2020**

GM licht de eerste aanzet voor het budget 2021 mondeling toe.

Het budget wordt de komende maanden verder uitgewerkt.

GM zorgt voor deponering van de jaarstukken voor 1 juli a.s.

De beheercommissie werkt een voorstel uit voor onderhoudskosten versus vergoeding voor het gebruik van gronden als funding voor het reguliere onderhoud.

Zodra corona achter ons ligt zal een 15-tal bedrijven worden benaderd voor een sponsoring voor een bedrag van EUR 1.000. Wordt vervolgd.

#### **9. Rondvraag**

Desgevraagd wordt geantwoord dat Twickel nog niet heeft gereageerd op ons voorstel over uitwisseling van gronden.

Het plaatsen van windmolens in het natuurgebied is onbespreekbaar voor het bestuur.



De stuw wordt de komende maanden in de Regge geplaatst (locatie bij waterleiding Morslaan).

In de volgende vergadering zal als agendapunt worden opgenomen "opruimen van zwerfvuil".

GM bespreekt met de gemeente of zij middelen ter beschikking willen stellen. HK noemt de mogelijkheid van het initiatief NL Doet! FP is in overleg met scholen om de natuur rondom Enter schoon te houden in plaats van een lesuur gym.

Als alternatief kunnen vrijwilligers middels Facebook worden opgeroepen.  
Wordt vervolgd.

### **10. Sluiting**

De voorzitter sluit de vergadering.  
Het volgende overleg staat gepland op 1 juli 2021.